

RULES & REGULATIONS FOR CHILDREN'S PLAYGROUND

Children Playground opening hours are 6:30 a.m. - 10:30 p.m. daily. Manager reserves the rights to close the area at any time for cleaning, maintenance or special occasions. The management staff are authorized to request users to leave the area if necessary, and their directions must be followed.

Only children under 12 years of age may use the play area and they must be accompanied by a responsible adult at all times.

Food and drinks must not be taken or consumed within the playing area, including candy and chewing gums.

Please keep the area clean and tidy. Users will be responsible for any damage or costs of repair.

Use of the playground is at your own risk. Neither the Manager nor its agents will be responsible for any loss, injury, or damages consequent to such use.

兒童遊樂場使用守則

本兒童遊樂場之開放時間為每日早上六時三十分至晚上十時三十分。本管理公司有權於任何時間關閉有關範圍，以作清潔、維修或任何工程之用。管理處職員亦有權在需要的情況下，要求使用者離開。

只准十二歲或以下之兒童使用遊樂場內各項設施，成人須於任何時間下在旁照顧。

場內嚴禁飲食，包括糖果或香口膠。

請保持地方清潔、整齊。設施若有任何損毀，使用者須負全責，並須繳付有關維修及清潔費用。

各業主、住客及訪客於使用兒童遊樂場時必須注意安全。若有任何遺失、損傷、或損壞，本管理公司概不負責。